
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

25 MEI 2020 

Aanwezig : 

Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Pascal Sticker, Celine Mouton, Guido Hoste,  schepenen ; 

Peter Roose,  burgemeester ; 

Jef Goens, Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Jonas Bel, Anja Pilet, Michèle Note, 

Anneke Soenen, Elke De Preter, Stijn Hommez, Herbert Clarebout,  gemeenteraadsleden ; 

Lies Dezeure,  gemeenteraadsvoorzitter ; 

Joke Jonckheere,  algemeen directeur 

Verontschuldigd : 

Katrien Rabaey, Philippe Cochez, Jasper Vandewalle,  gemeenteraadsleden 

 

De voorzitter van de gemeenteraad, opent de zitting om 20:00 uur. 

Kris Degraeve, financieel directeur, vervoegt de zitting tot en met agendapunt 16. 

Openbare zitting 

1.  Advies op jaarrekening 2019 kerkfabrieken - vaststelling 

Dossierbeheerder Louwye Elke Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Jan Verfaillie Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- Artikel 54 en 55 van het decreet van 7 mei 2004 betreffende de erediensten. 

- Artikel 39 tot en met 43 van het Besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006 
houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de besturen van de erkende 
erediensten en van de centrale besturen van de erkende erediensten. 

- M.O. BB2007/01 van 12 januari 2007 betreffende de boekhouding van de besturen van de 
eredienst, inzonderheid 20 

 

Relevante documenten 

− Jaarrekening centraal kerkbestuur en de individuele kerkfabrieken 

Feiten, context, argumentatie 

Het centraal kerkbestuur Veurne maakte de gecoördineerde versie van de jaarrekeningen 2019 van 

de Veurnse kerkfabrieken over. 
 
De gemeenteraad dient binnen de 50 dagen nadat de jaarrekening is binnengekomen bij het 

bestuur zijn advies uit te brengen. 
 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 



Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Gunstig advies te verlenen aan de jaarrekening over het dienstjaar 2019 van de 

Veurnse kerkfabrieken met volgende resultaten in de exploitatie en investeringen: 

Gemeente Kerkfabriek Exploitatie 

toelage 

Exploitatie 

overschot 

Investerings 

toelage 

Investerings 

resultaat 

Veurne St.-Niklaas 103.666,00 30.965,70 30.000,00 39.298,66 

Veurne St.-Walburga 91.566,00 54.114,82 0,00 - 52.143,28 

Steenkerke St.- Laurentius 10.130,00 18.375,40 0,00 0,00 

Eggewaartskapelle St.-Jan 

Onthoofding 

12.410,00 17.954,53 0,00 0,00 

Avekapelle St.-Michiel 2 .145,00 4.681,31 0,00 0,00 

Booitshoeke St.-Audomarus 4.690,00 15.919,21 0,00 0,00 

Bulskamp/De Moeren St.-Bertinus 3.860,00 10.800,41 0,00 0,00 

Beauvoorde O.L.V. &  

Sint-Audomarus 

22.876,00 139,52 0,00 19.000,00 

Houtem O.L. Vrouw 11.693,00 15.459,00 0,00 0,00 

Totaal  263.036,00 168.409,90 30.000,00 6.155,38 

 

 

2.  Meerjarenplan AGB 2020 - 2025 - goedkeuring 

Dossierbeheerder Louwye Elke Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Jan Verfaillie Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- Artikel 254 van het decreet lokaal bestuur  

- Besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- en beheerscyclus van de 

lokale en provinciale besturen (BVR BBC) 

- Ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningenstelsels en de digitale rapportering van de 

beleids- en beheerscylus van de lokale en provinciale besturen (MB BBC) 

- Omzendbrief KB/ABB 2019/4 betreffende de strategische meerjarenplannen 2020-2025 van de 

lokale en provinciale besturen volgens de beleids- en beheerscyclus. 

Relevante documenten 

- Besluit van de raad van bestuur van het AGB van 17 februari 2020 houdende intrekking en 

hervaststelling van het MJP 2020-2025. 

- Goedkeuring door het Agentschap Binnenlands Bestuur van het MJP 2020-2025 AGB Veurne 

Feiten, context, argumentatie 

De raad van bestuur van AGB Veurne heeft op 17 februari 2020 het MJP 2020-2025 ingetrokken en 

hervastgesteld. Dit meerjarenplan wordt voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Beraadslaging 

Wouter Vanlouwe bevraagt het actieplan betaalbaar wonen: het is een nieuw gegeven voor hem 

dat het AGB niets met deze geregistreerde aankoopovereenkomst van 6 ha zal doen. Zal deze 

overeenkomst dan worden teniet gedaan? Er werd 6 jaar lang een juridisch dispuut rond gevoerd, 



de rechtbank doet uitspraak ten voordele van Veurne. In 2014 werd beslist verder te zetten, in 

2015 wordt een notaris aangesteld en als er vragen over werden gesteld, was het antwoord 

steevast dat de baron of adelijke familie niet bereikbaar was. In 2018 werd dit herbevestigd en nu 

is de vraag wat er met deze geregistreerde aankoopovereenkomst zal gebeuren. 

Peter Roose antwoodt dat er er een juridisch dispuut over de gronden van 3 ha was waarover we 

vandaag al beschikken, niet over de andere gronden. Dit dispuut ging over de verkeerde 

uitoefening van het voorkooprecht. Over de 6 ha was er geen juridisch dispuut. Bijkomend dit is 

geen nieuwe info: er werd steeds verkondigd om niet over te gaan tot de aankoop, maar wel op 

bestaande perceel de ontwikkeling verder te realiseren. Tot slot blijft de overeenkomst verder 

bestaan. Het AGB zal gewoon verder niets ondernemen.  

Wouter corrigeert dat het juridisch dispuut wel over die 6 ha ging. Het gaat hier om een 

geregistreerde overeenkomst die nu niet wordt gelicht. Het betreft hoger gelegen grond en water 

loopt nog steeds van boven naar beneden. De kans is reeal dat de tegenpartij een mogelijke 

schadevrgoeding zal vragen. Vandaag is een reserve van gronden in kleinstedelijk gebied. Met 

360.000 euro kan dit als spaarpot voor goedkope bouwgronden dienen. Het is pas na de 

ontwikkeling van de bouwgrond dat de opleg van 34 euro dient te worden betaald. Op heden is de 

aankoopprijs 6 euro (landbouwgrond). Echter de adellijke familie is niet meer akkoord over de prijs 

waardoor ze niet verder de overeenkomst willen lichten. Ook al is de baron niet opgezet, doe het 

voor de toekomst. Ook op advies van de provincie rond de wateropslag: het laagste perceel staat 

soms volledig onder water. Hoe nu eerste deel te realiseren? Anders kunnen waterreservoirs 

beneden en de verkaveling boven. De overeenkomst is geregistreerd. Ontbinding kan, maar moet 

ook geregistreerd worden. 

Wouter Vanlouwe vraagt nog naar de regeling met onze adviseur en of hij werd betaald gezien het 

principe no cure no pay. De BTW registratie vordert 1,4 miljoen aan AGB. Nu wordt een juridisch 

dispuut gevoerd en als de BTW aan het rechte eind heeft, zal een ingebrekestelling gestuurd 

worden aan de advisuer? De vorige gemeenteraad werden eigendommen overgedragen van OCMW 

aan AGB. Is dat omdat er vermogen opgebouwd zou worden? 

Peter Roose antwoordt dat er nu een dispuut is met de BTW administratie omtrent de aftrek van de 

sporthal. Wellicht trekken we naar de rechtbank. Er is een overeenkomst, bij no cure, zal het 

bedrag teruggevorder worden van de adviseur. Veurne is niet het enige AGB, de BTW is sterk 

gefocused, terwijl wel alle zaken waarop BTW werd toegepast,  steeds afgecheckt werd bij de BTW 

administratie, ook in het geval van de BKO (cfr de ingediende interpellatie).  

Wouter stelt dat het BTW stelsel wel makkelijk is. Bij afstek, kan je inkomsten creeren en wordt 

verschil aangezuiverd door stad Veurne. Onze adviseur is vergeten zeggen dat inkomsten met BTW 

moet zijn. De constructie AGB is erop gericht zoveel als mogelijk winst te maken, maar dit AGB kan 

nooit winstgevend zijn. 

Peter besluit dat er pas een probleem is wanneer AGB winstgevend moet zijn. In 2016-2017 was 

dit niet mogelijk. Er staat ook niet in dat je ieder jaar winstgevend moet zijn, op termijn wel, niet 

op 5 jaar. 

 

13 stemmen voor (Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Peter Roose, Pascal Sticker, Jef Goens, 

Celine Mouton, Guido Hoste, Jonas Bel, Anja Pilet, Lies Dezeure, Michèle Note, Anneke Soenen, 

Elke De Preter) 

 5 onthoudingen (Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Stijn Hommez, 

Herbert Clarebout) 

Besluit 

Artikel 1: Het meerjarenplan 2020-2025 AGB, volgens bijlage, goed te keuren: 



 2020 2021 2022 2023 2024 2025 

Beschikbaar budgettair 

resultaat 

441.719 516.727 463.732 407.691 348.555 286.278 

Autofinancieringsmarge -
197.026,00 

-
199.992,00 

-
202.995,00 

-
206.014,00 

-
209.136,00 

-
212.277,00 

Gecorrigeerde 
autofinancieringsmarge 

-
419.722,40 

-
199.992,00 

-
202.995,00 

-
206.041,00 

-
209.136,00 

-
212.277,00 

 

 

 

 

3.  Intekening op de uitgifte van aandelen Apt door Gaselwest - vaststelling 

Dossierbeheerder Degraeve Kris Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Jan Verfaillie Toegelicht door Jan Verfaillie 

 

Juridisch kader 

− Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder de artikelen 2, 40 

en 41 en Deel 3 Titel 3 

Relevante documenten 

− Brief van 17 april 2020 van Gaselwest met als onderwerp “Uitnodiging intekening uitgifte 

aandelen Apt”  en de toelichting in de nota Uitgifte aandelen Apt motivering en procedure. 

Feiten, context, argumentatie 

De stad Veurne is aangesloten bij de opdrachthoudende vereniging Gaselwest. Gaselwest is 

aandeelhouder bij Publi-T. 

Financiële gevolgen 

Het pakket aandelen Apt voor Veurne, met een totaal bedrag van 314.852,19 EUR, kan voor een 

bedrag van 277.301,95 EUR gefinancierd worden door herschikking van het beschikbaar eigen 

vermogen binnen Gaselwest. Het saldo wordt gefinancierd door een lening die Gaselwest zal 

aangaan voor 5 jaar, gefinancierd door winsten die sowieso niet voor uitkering waren voorzien.  

Beraadslaging 

Dirk Kesteloot vraagt welke optie gekozen wordt. Jan Verfaillie duidt dat dit na overleg met andere 

gemeenten de gekozen optie is om te volgen. 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: In te tekenen op het proportioneel toegewezen aantal aandelen Apt, in casu 11.841 

aandelen aan een eenheidsprijs van EUR 26,59 voor een totaal bedrag van 314.852,19 EUR. 

Artikel 2: Voor de volstorting van de nieuwe aandelen Apt in te gaan op het financieringsvoorstel 

van Gaselwest zoals weergegeven in de aangetekende brief van 17 april 2020. 



Artikel 3: Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van 
voormeldebeslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de financiële 

diensten van Fluvius, uitsluitend op het e-mailadres johan.verzyck@fluvius.be. 
 

 

4.  Agenda van de statutaire algemene vergadering van IVVO op 16 juni 2020 - 

goedkeuring 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- Artikel 56 van het decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

- Artikel 32 van de statuten van IVVO 

- Collegebesluit van 4 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging voor de algemene vergadering 

van IVVO op 16 juni 2020 

Feiten, context, argumentatie 

IVVO organiseert zijn statutaire algemene vergadering op 16 juni 2020 om 18 uur op de 

exploitatiezetel, Bargiestraat 6 te Boezinge, met volgende agendapunten:   

1. Verslag van de Raad van Bestuur over het dienstjaar 2019 - akteneming  

2. Lezing van de jaarrekening per 31/12/2019  

3. Verslag van de commissaris - akteneming  

4. Goedkeuring van de jaarrekening 2019  

5. Verlenen van kwijting aan de bestuurders  

6. Verlenen van kwijting aan de commissaris en aan haar vertegenwoordigers  

7. Aanduiding bedrijfsrevisor voor de boekjaren 2020-2021-2022  
 
Volgens artikel 32 van hun statuten moet de gemeenteraad vooraf de agendapunten goedkeuren 

en een vertegenwoordiger voor de vergadering aanduiden. 

De gemeenteraad duidde op 18 februari 2019 schepen Pascal Sticker aan, om de belangen van het 

stadsbestuur te behartigen op de algemene vergaderingen van de IVVO voor de periode van 2019-

2024. 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 
agenda van de statutaire algemene vergadering van de IVVO op 16 juni 2020 om 18.00 uur:  
 
1. Verslag van de Raad van Bestuur over het dienstjaar 2019 - akteneming  

2. Lezing van de jaarrekening per 31/12/2019  

3. Verslag van de commissaris - akteneming  

4. Goedkeuring van de jaarrekening 2019  

5. Verlenen van kwijting aan de bestuurders  

6. Verlenen van kwijting aan de commissaris en aan haar vertegenwoordigers  

mailto:johan.verzyck@fluvius.be


7. Aanduiding bedrijfsrevisor voor de boekjaren 2020-2021-2022  
 

Artikel 2: Aan Pascal Sticker als vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de statutaire 

algemene vergadering van IVVO van 16 juni 2020 de opdracht te geven zijn stemgedrag af te 

stemmen op deze beslissing en kennis van de inhoud ervan te geven aan de algemene 

vergadering. 

 

 

5.  Agenda van de algemene vergadering Woonmaatschappij IJzer en Zee op 5 juni 

2020 - goedkeuring 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

− Artikel 40 en 41 van het decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

− Collegebesluit d.d. 4 mei 2020 inzake akteneming algemene vergadering van de 

Woonmaatschappij IJzer en Zee en doorverwijzing naar gemeenteraad 

Feiten, context, argumentatie 

De woonmaatschappij IJzer en Zee nodigt stad Veurne uit op de gewone algemene vergadering op 

vrijdag 5 juni 2020 om 18.00 uur in het kantoor, Brugse Steenweg 2, 8630 Veurne, met volgende 

agendapunten:  

1. Verslag voorgaande Algemene Vergadering d.d. 07/06/2019 te Veurne (als bijlage). 

2. Verslag van de Raad van Bestuur d.d. 06/05/2020 over het boekjaar 2019 en het bijzonder 

verslag m.b.t. het toezicht op het sociaal oogmerk (art. 18 v/d statuten)  

(als bijlage). 

3. Verslag van de commissaris - revisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

4. Goedkeuring van de balans- en de resultatenrekening over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

5. Bestemming van het resultaat van het boekjaar 2019 (art. 24 v/d statuten). 

6. Kwijting aan de leden van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

7. Kwijting aan de bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

8. Aanstellen van de bestuurders voor de periode 2019 – 2020. 

9. Vaststelling vergoeding audit honorarium bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019. 

10. Vaststelling vergoeding van de Voorzitter en de leden van de Raad van Bestuur over het 

boekjaar 2019. 

11. Varia. 

De jaarrekeningen en de bijhorende stukken liggen ter inzage op de zetel, Brugse Steenweg 2. 

Omwille van de coronacrisis wordt het aantal aanwezige aandeelhouders tot een minimum beperkt. 
Na de vergadering is er ook geen drink voorzien. 

Beraadslaging 



Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 

agenda van de algemene vergadering van Woonmaatschappij Ijzer en Zee op 5 juni 2020 om 

18.00 uur: 

1. Verslag voorgaande Algemene Vergadering d.d. 07/06/2019 te Veurne (als bijlage). 

2. Verslag van de Raad van Bestuur d.d. 06/05/2020 over het boekjaar 2019 en het bijzonder 

verslag m.b.t. het toezicht op het sociaal oogmerk (art. 18 v/d statuten)  

(als bijlage). 

3. Verslag van de commissaris - revisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

4. Goedkeuring van de balans- en de resultatenrekening over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

5. Bestemming van het resultaat van het boekjaar 2019 (art. 24 v/d statuten). 

6. Kwijting aan de leden van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

7. Kwijting aan de bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

8. Aanstellen van de bestuurders voor de periode 2019 – 2020. 

9. Vaststelling vergoeding audit honorarium bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019. 

10. Vaststelling vergoeding van de Voorzitter en de leden van de Raad van Bestuur over het 

boekjaar 2019. 

11. Varia. 

Artikel 2: Aan de vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de algemene vergadering 

van de Woonmaatschappij Ijzer en Zee op 5 juni 2020 om 18.00 uur de opdracht te geven zijn 

stemgedrag af te stemmen op deze beslissing en kennis van de inhoud ervan te geven aan de 

algemene vergadering. 

 

 

6.  Vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de Woonmaatschappij IJzer en 

Zee op 5 juni 2020 - aanduiding 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Voorzitter 

 

Juridisch kader 

− Artikel 40 en 41 van het decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

− Collegebesluit d.d. 4 mei 2020 inzake akteneming algemene vergadering van de 

Woonmaatschappij IJzer en Zee en doorverwijzing naar raad 

Feiten, context, argumentatie 

De woonmaatschappij IJzer en Zee nodigt stad Veurne uit op de gewone algemene vergadering op 

vrijdag 5 juni 2020 om 18.00 uur in het kantoor, Brugse Steenweg 2, 8630 Veurne, met volgende 

agendapunten:  

1. Verslag voorgaande Algemene Vergadering d.d. 07/06/2019 te Veurne. 



2. Verslag van de Raad van Bestuur d.d. 06/05/2020 over het boekjaar 2019 en het bijzonder 

verslag m.b.t. het toezicht op het sociaal oogmerk (art. 18 v/d statuten) . 

3. Verslag van de commissaris - revisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

4. Goedkeuring van de balans- en de resultatenrekening over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

5. Bestemming van het resultaat van het boekjaar 2019 (art. 24 v/d statuten). 

6. Kwijting aan de leden van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2019 

(art. 18 v/d statuten). 

7. Kwijting aan de bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019 (art. 18 v/d statuten). 

8. Aanstellen van de bestuurders voor de periode 2019 – 2020. 

9. Vaststelling vergoeding audit honorarium bedrijfsrevisor over het boekjaar 2019. 

10. Vaststelling vergoeding van de Voorzitter en de leden van de Raad van Bestuur over het 

boekjaar 2019. 

11. Varia. 

De jaarrekeningen en de bijhorende stukken liggen ter inzage op de zetel, Brugse Steenweg 2. 

Omwille van de coronacrisis wordt er verzocht om voor deze algemene vergadering dezelfde persoon 
Stad Veurne- OCMW Veurne af te vaardigen om het aantal aanwezige aandeelhouders tot een 
minimum te beperken. Na de vergadering is er ook geen drink voorzien. 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Guido Hoste aan te duiden als vertegenwoordiger van de Stad Veurne in de algemene 

vergadering van Woonmaatschappij IJzer en Zee op 5 juni 2020 om 18.00 uur op het kantoor, 

Brugse Steenweg 2 te Veurne. 

Artikel 2: Aan voornoemde vertegenwoordiger de opdracht te geven zijn stemgedrag betreffende 

de dagordepunten van deze algemene vergadering af te stemmen op de beslissing terzake van de 

gemeenteraad van heden. 

 

 

 

7.  Agenda van de algemene vergadering van aandeelhouders van De Lijn op 26 mei 

2020 - goedkeuring 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

− Artikel 40 van het decreet lokaal bestuur over de bevoegdheden van de gemeenteraad  

Relevante documenten 

− Uitnodiging d.d. 4 mei 2020 van De Lijn tot de algemene vergadering van aandeelhouders op 

26 mei 2020 



− Collegebesluit d.d. 11 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging van De Lijn en doorverwijzing 

naar de gemeenteraad  

Feiten, context, argumentatie 

De Lijn heeft op 4 mei 2020 de agenda overgemaakt van de algemene vergadering van 
aandeelhouders op dinsdag 26 mei 2020 om 14.00 uur, met volgende agendapunten:  
 
1. Verwelkoming en inleiding 

2. Mededeling van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 
commissarissen-revisoren 

a. beleidsverslag 
b. commentaar bij de jaarrekening 
c. mededeling van het verslag van het college van commissarissen-revisoren 
d. kennisgeving van de geconsolideerde jaarrekening 

3. Goedkeuring van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 

commissarissen-revisoren 
4. Goedkeuring jaarrekening 2019 
5. Kwijting van de uitoefening van het mandaat aan de raad van bestuur en het college van 

commissarissen-revisoren voor het boekjaar 2019 
6. Varia 
  

Deze vergadering zal wegens de coronacrisis via schriftelijke procedure op afstand verlopen. 

Aan de raad wordt gevraagd zijn standpunt te bepalen inzake de agendapunten. 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad stemt in met de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 

agenda van de algemene vergadering van aandeelhouders van De Lijn op 26 mei 2020 om 14.00 

uur: 

1. Verwelkoming en inleiding 
2. Mededeling van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 
commissarissen-revisoren 

a. beleidsverslag 
b. commentaar bij de jaarrekening 
c. mededeling van het verslag van het college van commissarissen-revisoren 
d. kennisgeving van de geconsolideerde jaarrekening 

3. Goedkeuring van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 
commissarissen-revisoren 
4. Goedkeuring jaarrekening 2019 

5. Kwijting van de uitoefening van het mandaat aan de raad van bestuur en het college van 
commissarissen-revisoren voor het boekjaar 2019 
6. Varia 
 
Artikel 2: Aan de vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de algemene vergadering 

van aandeelhouders van De Lijn op 26 mei 2020 de opdracht te geven zijn stemgedrag af te 

stemmen op deze beslissing en kennis van de inhoud ervan te geven aan de algemene 

vergadering. 

 

8.  Vertegenwoordiger in de algemene vergadering van De Lijn op 26 mei 2020 - 

aanduiding 



Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Voorzitter 

 

Juridisch kader 

- Decreet over het lokaal bestuur 

- Artikel 40 van het decreet lokaal bestuur over de bevoegdheden van de gemeenteraad 

Relevante documenten 

- Collegebesluit d.d. 11 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging van De Lijn en doorverwijzing 

naar de gemeenteraad 

Feiten, context, argumentatie 

De Lijn heeft op 4 mei 2020 de agenda overgemaakt van de algemene vergadering van 
aandeelhouders op dinsdag 26 mei 2020 om 14.00 uur, met volgende agendapunten:  

 
1. Verwelkoming en inleiding 

2. Mededeling van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 
commissarissen-revisoren 

a. beleidsverslag 
b. commentaar bij de jaarrekening 
c. mededeling van het verslag van het college van commissarissen-revisoren 
d. kennisgeving van de geconsolideerde jaarrekening 

3. Goedkeuring van het verslag van de raad van bestuur en van het verslag van het college van 

commissarissen-revisoren 
4. Goedkeuring jaarrekening 2019 
5. Kwijting van de uitoefening van het mandaat aan de raad van bestuur en het college van 
commissarissen-revisoren voor het boekjaar 2019 
6. Varia 
  
Deze vergadering zal wegens de coronacrisis via schriftelijke procedure op afstand verlopen. 

Aan de raad wordt gevraagd een vertegenwoordiger in deze algemene vergadering van 
aandeelhouders op dinsdag 26 mei 2020 aan te duiden. 
 
Beraadslaging 

17 stemmen voor 

 1 blanco stem 

Besluit 

Artikel 1: Pascal Sticker aan te duiden als vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de 

algemene vergadering van aandeelhouders op dinsdag 26 mei 2020 van De Lijn.  
 
Artikel 2: Aan voornoemde vertegenwoordiger de opdracht te geven zijn stemgedrag betreffende 

de dagordepunten van deze algemene vergadering af te stemmen op de beslissing terzake van de 

gemeenteraad van heden. 

 

9.  Agenda van de algemene vergadering DVV Westhoek op 23 juni 2020 - goedkeuring 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 



Juridisch kader 

− Artikel 40, 41, 432 en 454 van het decreet lokaal bestuur  

Relevante documenten 

− Uitnodiging d.d. 30 april 2020 voor de algemene vergadering van de dienstverlenende 

vereniging Westhoek (DVV Westhoek) op 23 juni 2020  

− Collegebesluit van 11 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging DVV Westhoek 

Feiten, context, argumentatie 

Op 23 juni 2020 om 18.00 uur wordt de algemene vergadering gehouden van de dienstverlenende 
vereniging Westhoek op het streekkasteel Diksmuide, met volgende agendapunten: 

  
1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 4 december 2019.  
2. Vaststelling van de jaarrekening 2019 aan de hand van het verslag van de raad van bestuur en 
het verslag van de revisor (art. 18 statuten)  

a. Jaarrekening 2019  
b. Jaarverslag 2019  

3. Het verlenen van kwijting aan de bestuurders en revisor (art. 18 statuten).  

4. Duiding bij statutenwijziging.  
5. Varia. 
 
In toepassing van artikel 432 en 454 van het decreet lokaal bestuur dient de gemeenteraad vóór 
de aanvang van de algemene vergadering de agenda goed te keuren, alsook de vaststelling van 
het mandaat van vertegenwoordiger te herhalen voor elke algemene vergadering.  

 
In toepassing van het gemeenteraadsbesluit van 18 februari 2019 werd Elke De Preter 

afgevaardigd om de belangen van Veurne te behartigen in de algemene vergadering van de 

dienstverlenende vereniging Westhoek.  

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 
agenda van de algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Westhoek op 23 juni 
2020 om 18.00 uur:  
 

1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 4 december 2019.  
2. Vaststelling van de jaarrekening 2019 aan de hand van het verslag van de raad van bestuur en 
het verslag van de revisor (art. 18 statuten)  

a. Jaarrekening 2019  
b. Jaarverslag 2019  

3. Het verlenen van kwijting aan de bestuurders en revisor (art. 18 statuten).  
4. Duiding bij statutenwijziging.  

5. Varia. 
 
Artikel 2: Aan Elke De Preter als vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de algemene 

vergadering van de dienstverlenende vereniging Westhoek van 23 juni 2020 de opdracht te geven 

haar stemgedrag af te stemmen op deze beslissing en kennis van de inhoud ervan te geven aan de 

algemene vergadering. 

 

10.  Agenda van de algemene vergadering van EthiasCo cvba - goedkeuring 



Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

 
Juridisch kader  
 
- Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur  

- Artikel 25 van de statuten  
 
Relevante documenten  
 
- Uitnodiging van EthiasCo cvba tot gewone algemene jaarvergadering op 30 juni 2020  

- Collegebesluit d.d. 11 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging EthiasCo cvba  

 
Feiten, context, argumentatie  
 
EthiasCo cvba nodigt zijn leden uit op zijn gewone algemene jaarvergadering op 30 juni 2020 met 

volgende agendapunten: 
 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2019 

2. Goedkeuring van de jaarrekeningen 

3. Kwijting te verlenen aan de bestuurders voor hun mandaat 

4. Kwijting te verlenen aan de commissaris voor zijn opdracht 

5. Mandaat van de commissaris. 

Door de maatregelen rond de inperking van het coronavirus wordt dit jaar op afstand gestemd.  
Onze stad heeft 3 deelbewijzen/stemmen. 
 
Het stemformulier en de informatie over de jaarrekeningen zullen vanaf 15 juni 2020 voor de 

aangeduide vertegenwoordiger op een internetplatform beschikbaar worden gemaakt. Stemmen 

gebeurt uiterlijk op 30 juni 2020, online.  

De raad wordt verzocht een standpunt te bepalen inzake de goedkeuring van de agenda.  

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: In te stemmen met de agenda en alle afzonderlijke punten van de agenda van de 
gewone algemene vergadering van EthiasCo cvba op 30 juni 2020, inzonderheid:  
 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2019 

2. Goedkeuring van de jaarrekeningen 

3. Kwijting te verlenen aan de bestuurders voor hun mandaat 

4. Kwijting te verlenen aan de commissaris voor zijn opdracht 

5. Mandaat van de commissaris. 

Artikel 2: Aan de vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de algemene vergadering 

d.d. 30 juni 2020 de opdracht te geven zijn stemgedrag af te stemmen op deze beslissing en 

kennis van de inhoud ervan te geven aan de algemene vergadering 

 

11.  Vertegenwoordiger in de algemene vergadering van EthiasCo cvba - aanduiding 



Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Voorzitter 

 

Juridisch kader  
 
- Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur  

- Artikel 25 van de statuten  
 
Relevante documenten  
 

- Uitnodiging van EthiasCo cvba tot gewone algemene jaarvergadering op 30 juni 2020  

- Collegebesluit d.d. 11 mei 2020 inzake akteneming uitnodiging EthiasCo cvba  

 
Feiten, context, argumentatie  
 

EthiasCo cvba nodigt zijn leden uit op zijn gewone algemene jaarvergadering op 30 juni 2020 met 
volgende agendapunten: 

 
- Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2019 

- Goedkeuring van de jaarrekeningen 

- Kwijting te verlenen aan de bestuurders voor hun mandaat 

- Kwijting te verlenen aan de commissaris voor zijn opdracht 

- Mandaat van de commissaris. 

Door de maatregelen rond de inperking van het coronavirus wordt dit jaar op afstand gestemd.  

Onze stad heeft 3 deelbewijzen/stemmen. 
 
Het stemformulier en de informatie over de jaarrekeningen zullen vanaf 15 juni 2020 voor de 

aangeduide vertegenwoordiger op een internetplatform beschikbaar worden gemaakt. Stemmen 

gebeurt uiterlijk op 30 juni 2020, online. Identiteit en e-mailgegevens moet voor 4 juni 2020 

worden overgemaakt aan Ethias. 

Aan de raad wordt gevraagd een vertegenwoordiger in deze algemene vergadering aan te duiden. 

Beraadslaging 

17 stemmen voor 

 1 blanco stem 

Besluit 

Artikel 1: Jan Verfaillie aan te duiden als vertegenwoordiger van de Stad Veurne in de gewone 
algemene vergadering van EthiasCo cvba op 30 juni 2020.  
 
Artikel 2: Aan voornoemde vertegenwoordiger de opdracht te geven zijn stemgedrag betreffende 

de dagordepunten van deze algemene vergadering af te stemmen op de beslissing terzake van de 

gemeenteraad van heden. 

 

12.  Principieel akkoord inzake de onderhandse verkopen voor lot 7 en lot 24, gelegen in 

bedrijventerrein Monnikenhoek te Veurne - vaststelling 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Jan Verfaillie 

 



Juridisch kader 
 

− Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur 
 
Relevante documenten 

 
− Gemeenteraadsbesluit van 30 november 2015 inzake principiële vaststelling aankoop van 

percelen bedrijventerrein Monnikenhoek LO en RO 
− Gemeenteraadsbesluit van 23 mei 2016 waarbij de princiepsovereenkomst tussen de WVI en 

de stad Veurne betreffende de samenwerkingsovereenkomst ontwikkeling bedrijventerrein 
Monnikenhoek Veurne wordt vastgesteld en wordt overgegaan tot de ondertekening van de 
overeenkomst 

− Gemeenteraadsbesluit van 24 april 2017 betreffende vaststelling van addendum aan de 
princiepsovereenkomst met de WVI inzake het bedrijventerrein Monnikenhoek LO en RO 

− Gemeenteraadsbesluit van 24 april 2017 betreffende aankoop van gronden gelegen 
Monnikenhoek van de WWI voor de realisatie van een bedrijventerrein en toekenning van een 
recht van opstal 

− Gemeenteraadsbesluit van 18 december 2017 betreffende aanvaarding van de overdracht van 

het recht van opstal van de wegenis en groenzone van het bedrijventerrein Monnikenhoek door 

de WVI aan de stad Veurne 
− Collegebesluit d.d. 11 mei 2020 inzake akteneming ontwerp van verkoopakte voor loten 7 en 

24 en doorverwijzing naar de gemeenteraad 
 
Feiten, context, argumentatie 
 

De verkoopprocedure voor bedrijventerrein Monnikenhoek werd door wvi gestart op 5 oktober 
2016. Monnikenhoek is een gemengd bedrijventerrein met een projectgebied die heden bestaat uit 
26ha 76a 66 ca. Er zal ca 21,4 ha, inclusief wegenis en buffering ontwikkeld worden voor regionale 
bedrijvigheid (percelen > 5000 m²), ca 2,5 ha wordt ingericht als architecturale, landschappelijke 
kwalitatieve zone voor grootschalige kleinhandel en op de resterende ca 2,9 ha wordt lokale 
bedrijvigheid (percelen < 5000 m²) voorzien. 
 

Er wordt gekozen voor onderhandse verkopen na een publieke bekendmaking tot kandidaatstelling 
van de geïnteresseerde bedrijven en een beoordeling door het uitgiftecomité op objectieve criteria. 
De prijzen waren voor alle bedrijven vooraf bekend. Er is tot een akkoord gekomen over de 
verkoop van onderstaande onroerende goederen. 

 
Op 11 mei 2020 maakte BVBA VADENOT Geassocieerde Notarissen het ontwerp van verkoopakten 

over voor de loten 7 en 24. Aan de gemeenteraad wordt zijn principieel akkoord gevraagd met de 
onderhandse verkopen van de loten 7 en 24. 
 
Beraadslaging 
 
Wouter Vanlouwe vraagt naar een stand van zaken. Jan Verfaillie antwoordt dat er nog 2 percelen 
zijn waarmee onderhandelingen met enkele bedrijven gevoerd worden, alsook zijn er nog enkele 

ontwerpakten die nog naar deze raad moeten komen (maar al werden toegewezen). De BTW 
constructie is echter van toepassing tot einde dit jaar. Wouter antwoordt dat er dus toch enkele 
loten niet verkocht zijn. WVI vraagt ook een advertentiecampagne om deze te promoten. Jan 
Verfaillie duidt dat tussen 4 mei en nu veel gebeurd is, hetgeen de raad nog zal vernemen. Het 
bedrijventerrein van 26 ha is zo goed als uitverkocht. Er zijn nog enkelen in de wachtkamer, 
omwille van de impact op economie van de coronacrisis, maar ook van 1 van de 2 percelen is er 1 
gelegen op een strategische zichtlokatie waaraan een hoogwaardige invulling dient te worden 

gegeven. 
 

Over de percelen van de kleinhandelszone duidt Jan dat een deel ervan toegewezen is aan 1 firma 
en een ander deel in een wedstrijdformule zit waarbij de winnaar ervan aan het ontwerpen is. Ook 
de zone aan de Suikersite is volop in ontwikkeling waarbij de meeste percelen ook toegewezen 
werden. 

 
 
13 stemmen voor (Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Peter Roose, Pascal Sticker, Jef Goens, 

Celine Mouton, Guido Hoste, Jonas Bel, Anja Pilet, Lies Dezeure, Michèle Note, Anneke Soenen, 

Elke De Preter) 



 5 onthoudingen (Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Stijn Hommez, 

Herbert Clarebout) 

N-VA bij monde van Wouter Vanlouwe motiveert haar stemgedrag en verwijst hierbij naar het 

gelijkaardig stemgedrag in het verleden waarbij men niet akkoord gaat met de in der tijd opgezette 

constructie die ervoor gezorgd heeft dat de verkoop en ontwikkeling van het terrein langer duurt. 

Deze argumentatie is steeds gelijk gebleven van bij het begin. 

Besluit 

Artikel 1: Principieel akkoord te gaan met de volgende onderhandse verkopen, opgemaakt door 
BV BVBA VADENOT Geassocieerde Notarissen, Gistelsteenweg 295, 8490 Jabbeke, gelegen in het 
bedrijventerrein Monnikenhoek te Veurne, zoals gevoegd als bijlage aan dit besluit, tussen 
Stadsbestuur Veurne en: 
 

- STEPHAN DESTROOPER bv, voor een perceel grond voor koppelbouw in het 
bedrijventerrein Monnikenhoek, bezwaard met een opstalrecht in het voordeel van de 

West-Vlaamse Intercommunale (afgekort “WVI”), gelegen aan een nieuw aangelegde weg, 

gekadastreerd volgens titel onder sectie C, deel van nummer 77/N P0000, volgens 
meetplan onder sectie C, deel van nummer 568/A P0000, en volgens recent kadastraal 
uittreksel onder sectie C, nummer 568P P0000, met een oppervlakte van 12a 69ca 
(afgebeeld als lot 7 op een opmetingsplan opgemaakt door de heer Klaas Desaever te 8630 
Veurne, Hanssenslaan 57 op 11 september 2017). 

 
- IMMO COSTENOBLE bv, met tussenkomst van de vennootschappen “WEGENBOUW DE 

BRABANDERE” en “BETONCENTRALE DE BRABANDERE”, voor een perceel grond in het 
bedrijventerrein Monnikenhoek, bezwaard met een opstalrecht in het voordeel van de 
West-Vlaamse Intercommunale (afgekort “WVI”), gelegen aan een nieuw aangelegde weg, 
gekadastreerd volgens titel onder sectie C, deel van nummer 225/S P0000, volgens 
meetplan onder sectie C, deel van nummer 568/Z/2 en volgens recent kadastraal uittreksel 

onder sectie C, deel van nummer 568/Z/2 P0000, met een oppervlakte van 1ha 88a 62ca    
(afgebeeld als lot 24 op een opmetingsplan opgemaakt door de heer Klaas Desaever te 
8630 Veurne, Hanssenslaan 57 op 16 maart 2020). 

 
Artikel 2: Het college van burgemeester en schepenen te belasten met de uitvoering van deze 
beslissing en om alle verdere verrichtingen in dit dossier te stellen, opdat de akten door BV BVBA 

VADENOT Geassocieerde Notarissen, Gistelsteenweg 295, 8490 Jabbeke, inzake deze onderhandse 

verkopen, gelegen in terrein Monnikenhoek te Veurne, kunnen opgemaakt en verleden worden.  
 
Artikel 3: De burgemeester en de algemeen directeur te machtigen tot het ondertekenen van al 
de stukken en de akten betreffende deze verkoop. 
 
Artikel 4: Het bevoegde kantoor van de Algemene Administratie van de Patrimoniumdocumentatie 

uitdrukkelijk te ontslaan van de verplichting enige ambtshalve inschrijving te nemen bij de 
overschrijving van de akte. 
 
 

13.  Samenwerkingsovereenkomst met politiezone Spoorkin in functie van 

preventieadviseur - vaststelling 

Dossierbeheerder Miermans Liesbet Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- Artikel 41 en 78 van het DLB 

Relevante documenten 



- Besluit van het college van burgemeester en schepenen van 27 april 2020 houdende de 

aanstelling van een preventieadviseur en voorstel tot uitlening aan de politiezone Spoorkin 

Feiten, context, argumentatie 

De statutaire preventieadviseur van Stad en OCMW Veurne is langdurig afwezig en om deze 

belangrijke functie te vervullen werd een selectieprocedure georganiseerd voor preventieadviseur 

klasse 2, voltijds, contractueel, onbepaalde duur, niveau C. Eén kandidaat slaagde voor deze 

procedure en zal worden aangesteld als preventieadviseur klasse 2. 

Politiezone Spoorkin voorziet in zijn organogram een deeltijdse functie als preventieadviseur klasse 

2. Omdat deze functies inhoudelijk gelijklopend zijn, wordt voorgesteld om de geslaagde kandidaat 

na aanstelling voor 50% uit te lenen naar de politiezone Spoorkin, in de functie van 

preventieadviseur klasse 2. Hiervoor dient een samenwerkingsovereenkomst te worden 

goedgekeurd omtrent deze dienstverlening. 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Goedkeuring te geven aan de samenwerkingsovereenkomst tussen Stad Veurne en 

politiezone Spoorkin betreffende de taken als preventieadviseur, overeenkomstig de bij dit besluit 

gevoegde tekst. 

 

Artikel 2: Volmacht te geven aan de algemeen directeur en de burgemeester tot het ondertekenen 

van deze overeenkomst. 

Artikel 3: De administratie wordt belast met de afhandeling van de formaliteiten. 

 

Artikel 4: Deze overeenkomsten op te nemen in het contractenbeheer. 

 

 

14.  Relanceplan omwille van de coronacrisis - vaststelling 

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

− Artikel 40 en 41 van het decreet lokaal bestuur 

− Maatregelen van de Nationale Veiligheidsraad tegen de verspreiding van het coronavirus 

COVID-19 

Relevante documenten 

− Ontwerp relanceplan 

− Advies d.d. 19 mei 2020 van de economische raad 

Feiten, context, argumentatie 



De coronacrisis heeft de stad Veurne de afgelopen weken drastisch gewijzigd. De strenge 
maatregelen van de Nationale Veiligheidsraad hadden en hebben enorme gevolgen voor de lokale 

economie, gezin, welzijn, vrije bewegingsruimte en de handhaving ervan.  
 
Om de post corona periode voor te bereiden en de economische terugslag in Veurne te beperken, 

werd een economisch relanceplan opgemaakt. Bij de opmaak van het plan werd rekening gehouden 
met de volgende principes : coherentie en timing. De lokale maatregelen moeten complementair 
zijn met de maatregelen die door de federale en Vlaamse overheden werden genomen, teneinde de 
efficiëntie, de financiële haalbaarheid en de doeltreffendheid te garanderen.  
 
Het huidig plan kiest enerzijds voor doordachte en haalbare maatregelen op korte termijn en 

anderzijds een aanzet tot méér duurzame maatregelen op de langere termijn nadat een inventaris 

is opgemaakt van de maatschappelijke “schade” op lokaal niveau. 

Dit plan is overlegd met Unizo en de plaatselijke handelsvereniging Toe Koer. Ook de economische 
raad werd gevraagd om op 19 mei 2020 een advies te formuleren.  
 

Financiële gevolgen 

Beraadslaging 

Verschillende raadsleden hebben vragen gesteld. De burgemeester beantwoordt deze (cursief). 

Dirk Kesteloot vindt het goed en nodig dat het relanceplan opgesteld is, echter enkele vragen: 

1) Veilig winkelen: er is sprake van de randparking op site oude brandweerkazerne. Hoe zit 

het met de 2e randparking? Het 2e parkeereiland komt er ook. Nu vooral focus op 1e 

parkeereiland gelet op rechtstreekse verband met de handelszaken. 

2) Omtrent sporten: Menigmaal werd de toegang tot atletiek door politie geweigerd? Bewegen 

op verwijzing werd toch al vorig jaar gestart? Op 1 bepaald moment is de politieploeg 

tussenbeide gekomen, dit was eenmalig en werd rechtgezet. Dit beruste op een 

misverstand gezien er meerdere individuele lopers op stedelijke infrastructuur toegelaten 

werden. 

3) Spijtig dat een aantrekkelijke groene ruimte in de stad nu pas als belangrijk wordt geacht 

naar aanleiding van de pandemie. Het monopolie door jullie partij garanderen op 

kwaliteitsvolle ruimte is niet correct. Er was steeds kritiek op het project Vaubanpark in 

vorige legislatuur. Het kan beter, absoluut, maar jullie zijn niet de enigen. Een project van 

minister Demir waaraan subsidies gekoppeld zijn, wijzigt niet genoeg het groenlandschap. 

Elke inspanning telt. Dirk repliceert dat ze niet tegen de realisatie van Vaubanpark zijn, wel 

tegen de hoge kosten. Voorstel van plaatsen van hoogstammige bomen werd ook al 

weggeveegd. Wouter vult aan dat de focus vooral de gigantische meerkost en 

budgetoverschrijding was. 

4) Wordt dit plan volgend jaar verder gezet? Dit plan is niet van 2020, wel een plan als start 

na de coronacrisis. De economische raad zal dit verdere monitoren. Er staat geen 

eindtermijn op. 

Herbert Clarebout sluit aan en uit zijn waardering voor wat gebeurd is. Er is nog geen budget 

voorhanden voor een sociale plan dat pas na de zomer wordt klaargestoomd. Liever nu laten 

starten gezien er kinderen in armoede leven. De sociale dienst is steeds open gebleven. Iedereen 

werd opgevangen wanneer nodig. Nu wordt iets uitgebouwd om ernstige crisissen op te vangen. 

Zelfs het LOI werd beschikbaar gesteld in specifieke situaties. Gemeenten moesten infrastructuur 

ter beschikking stellen. Op lange termijn zien we na of we met aanvullende steun kunnen bijsturen. 

Of de katrolwerking uitgebouwd kan worden, hoe laptops opnieuw ingezet kunnen worden, hoe 

TWE te herdynamiseren, welke aanvullende taken aan wijkwerkers gegeven kunnen worden… We 

creëren nu een kader om een houvast te bieden in deze crisis. 



Marieke Stubbe geeft een stevige pluim voor BKO gelet op de goede samenwerking tussen scholen 

en noodopvang. Ze vraagt aandacht voor de kwetsbare horeca en dringt aan op een gewijzigd 

terrasreglement. 

Wouter Vanlouwe duidt dat het triagecentrum een goede rol heeft gespeeld. Zal dit tot september 

open blijven? Bij vele andere steden en gemeenten werd dit al omgebouwd. Hebben we zicht op 

het aantal mensen die er langsgingen per dag? Kan het afgebouwd worden? 

Triagecentrum blijft mogelijks tot 1 september open. Taken werden gereorganiseerd. 

Ziekenhuisbedden zijn niet toegeslipt. Het risico was wel groot, samen met de huisartsenpost 

waren we meer bewust bij de opstart van de risico’s dan het ziekenhuis zelf. We hadden 16 

bijkomende bedden in de grote zaal geplaatst. AZ West wist ook dat ze daar steeds terecht kon. 

Bijsturingen werden gebeurd, anders had het niet veel gescheeld of we zaten met een ramp. 

Vandaag gebeurt de testing voor alle huisartsen in het centrum; Ze zien een 40 à 60-tal patiënten 

per dag, waar dokters en verpleegkundigen aanwezig zijn. Kleine centra worden afgebouwd. De 

huisartsenkring in onze regio kende 3 triagecentra; ondertussen is Middelkerke gesloten en is 

Diksmuide nog beperkt open. De mobiele arts die aan huis gaat op heden, werd gefinancierd door 

de gemeenten. Nu nog geen indicatie dat de bezoeken dalen, gezien nu via contacttracing wordt 

gewerkt. Het riziv zegt nog steeds dat dit een noodzakelijke invulling is. Wouter Vanlouwe geeft 

mee dat Veurne misschien een voortrekkersrol kan spelen en kan evolueren naar een controle van 

de antistoffen (bij bloedafname) naar besmette stoffen. De burgemeester antwoordt dat de testen 

op antistoffen op heden niet aangeboden wordt, maar hij neemt het voorstel mee. 

Stijn Hommez betreurt dat de crisis niet toelaat dat er meer over partijgrenzen heen gewerkt kan 

worden en verwijst naar de oppositie in Koksijde die samen met meerderheid punten heeft 

gerealiseerd. Desondanks zal inspraak constructief helpen. De deur van de burgemeester staat 

steeds open. We zijn steeds bereid te luisteren naar voorstellen of plannen. 

Bijkomende vragen van Stijn: 

1) Omtrent veilig winkelen: er werd een pakket van vloerstickers en affiches afgeleverd, 

alsook groepsaankoop van PBM’s in latere fase. Jammer genoeg kwam dit voor vele 

handelaars te laat gezien ze al geïnvesteerd hadden. De eerste behoefte van de winkeliers 

invullen, was evenwel niet de eerste ambitie in het begin. Op dat moment konden we met 

veel moeite de eigen behoefte invullen, zeker van onze 3 WZC, hetgeen niet vergelijkbaar 

is met andere gemeenten. Op 11 mei was de markt zo verzadigd rond PBM’s met 

woekerprijzen. Vlaanderen en federaal heeft het lang geduurd voordat de logistieke keten 

op gang kwam; regelmatig was er stockbreuk en moesten we met eigen middelen voor 

alles zorgen. Als eerste gemeente hebben we mondmaskers opgeëist, bedoeld voor AZ 

West en triagecentrum.  

2) Een 40-tal laptops werden aangekocht: zijn ze allemaal verdeeld en op welke basis? 

Jammer dat Vlaanderen 0 laptops aan Veurne bezorgde. We hebben er 40 aangekocht en 

in 2 rondes verdeeld aan kinderen, door scholen aangeduid, na een sociaal onderzoek. In 

een 2e ronde werden de resterende computers aan de scholen bezorgd. De verdeling 

gebeurde dus op basis van objectieve criteria. 

 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: Het relanceplan vast te stellen, overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst. 

Artikel 2: Opdracht te geven aan de economisch raad om de opvolging van het economisch 

relanceplan en de lokale economische toestand verder te monitoren, zodat tijdig bijsturingen 

kunnen overwogen worden. 



 

15.  Aanpassing fiscale reglementen in uitvoering van het economische relanceplan naar 

aanleiding van de coronacrisis - vaststelling 

Dossierbeheerder Degraeve Kris en Tahon 

Pascal 

Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Jan Verfaillie Toegelicht door Peter Roose 

 

Juridisch kader 

- artikel 170 §4 en 173 van de grondwet 
- artikel 40,41 en 286 van het decreet lokaal bestuur 
- decreet van 30 mei 2008 betreffende de vestiging, de invordering en de 
- geschillenprocedure van provincie- en gemeentebelastingen zoals tot op heden gewijzigd 
- M.O. 2011/01 van 10 juni 2011 houdende coördinatie van de onderrichtingen over de 

gemeentefiscaliteit  

- Ministerieel besluit van 18 en 23 maart 2020 houdende dringende maatregelen om de 
verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken en zijn wijzigingen 

 
Relevante documenten  

− Het Economisch relanceplan van de stad Veurne zoals vastgesteld door de gemeenteraad op 25 

mei 2020 

− Het reglement inzake de belastingen op het plaatsen van stoelen, tafels, ed; op de voetpaden 

voor de aanslagjaren 2020 tot en met 2025, dd. 2 december 2019 

− Het reglement inzake de algemene gemeentebelasting voor de aanslagjaren 2020 tot en met 

2025, dd. 2 december 2019 

− Het reglement inzake de verblijfsbelasting voor de aanslagjaren 2020 tot en met 2025 dd. 2 

december 2019. 

Feiten, context, argumentatie 

In het Economisch relanceplan van de stad Veurne wordt een pakket gerichte fiscale maatregelen 

voorgesteld om de lokale sector te ondersteunen en dit voor wat betreft de ‘terrasbelasting’, de 

algemene gemeentebelasting bedrijven als de verblijfsbelasting. 

De belasting op de ambulante activiteiten vergt geen aanpassing om voor de periode van de 

markten deze belasting terug te betalen. Het reglement voorziet immers reeds een 

schorsingsmogelijkheid in geval van overmacht. 

Financiële gevolgen 

Raming minder inkomsten door aanpassing fiscale reglement : 

-terrassen  : 21.000 EUR 

-verblijfsbelasting : 14.000 EUR 

Beraadslaging 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1 : In artikel 1 van het fiscaal reglement inzake de belastingen op het plaatsen van 

stoelen, tafels, e.d.; op de voetpaden voor de aanslagjaren 2020 tot en met 2025 van 2 december 

2019, het aanslagjaar ‘2020’ te vervangen door ‘2021’. 



Artikel 2 : In artikel 8 van het fiscaal reglement inzake de algemene gemeentebelasting voor de 

aanslagjaren 2020 tot en met 2025 van 2 december 2019 aan te vullen met :  

Voor het aanslagjaar 2020 een reductie van 50 % toe te kennen van het voormelde bedrag aan de 

bedrijven die langer dan 10 weken verplicht gesloten zijn als gevolg van het ministerieel van 18 en 

23 maart 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-

19 te beperken en zijn wijzigingen. 

Artikel 3: In artikel 1 van het fiscaal reglement inzake de verblijfbelasting voor de aanslagjaren 

2020 tot en met 2025 van 2 december 2019,  het aanslagjaar ‘2020’ te vervangen door ‘2021’. 

 

16.  Reglement inzake de Altegoarebon - vaststelling 

Dossierbeheerder Stephanie Thybaert Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) Guido Hoste Toegelicht door Guido Hoste 

 

Juridisch kader 

- Artikel 40 en 41 van het decreet lokaal bestuur 

Relevante documenten 

− Ontwerp reglement en handelaarscontract Altegoarebon 

Feiten, context, argumentatie 

Het coronavirus heeft een enorme invloed op onze maatschappij en ons economisch weefsel. Om 

de economie terug een boost te geven, wil het bestuur verschillende soorten maatregelen treffen, 

zoals vastgesteld in het economisch relanceplan voor de stad Veurne.  

Eén daarvan is het uitreiken van een Altegoarebon. Hieronder verstaan we een cadeaubon van €15 

die aan iedere inwoner van Veurne wordt geschonken. De bon kan door de inwoners ingewisseld 

worden bij een handelaar naar keuze.  

Financiële gevolgen 

De totale waarde van alle cadeaubonnen wordt geraamd op 180.000 EUR. Deze subsidie aan de 

Veurnse gezinnen wordt opgenomen in de eerstvolgende meerjarenplanaanpassing.  

Beraadslaging 

Marieke Stubbe vraagt voldoende IT-ondersteuning voor mensen omtrent de altegoarebon. Peter 

Roose antwoordt dat de bon in het stadskantoor zal kunnen aangemaakt worden. Ook de 

communicatie hierrond zal dit versterken zodat de bon maximaal verzilverd kan worden. Je zal de 

bon op papier kunnen meenemen naar de winkel. 

Stijn Hommez duidt dat het goed is dat dit niet de bon van vzw Toe Koer is gezien slechts een deel 

van aangesloten handelaars toegang hebben tot dit platform. Het is niet min om toegang tot 

lidmaatschap te hebben. Jammer dat de fietskilometers wel via deze pas werken, waardoor 

anderen uit de boot vallen. Wel graag erover waken dat de altegoerebon ook de mensen bereikt 

die niet digitaal onderlegd zijn.  

Peter Roose antwoordt dat het de ambitie is om het systeem dat op heden bestaat, te promoten. 

De kostprijs is effectief wel een struikelblok. 



Wouter Vanlouwe vraagt waarom er gerekend wordt op multiplicator 5? Peter Roose antwoordt dat 

dit een algemeen cijfer in marketing is rond kortingsacties waarbij voorspelt wordt dat de bon niet 

voor 15 euro gespendeerd zal worden, maar onderdeel is van een grotere aankoop. Guido Hoste 

bevestigt dat Unizo dit in verleden ook zo berekende en het zelfs nog iets hoger was. 

 

 

Eenparigheid van stemmen 

Besluit 

Artikel 1: De gemeenteraad stelt het reglement en het handelaarscontract voor de Altegoarebon 

vast, overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst.  

Artikel 2: De waarde van één Altegoarebon wordt vastgesteld op 15 EUR. 

 

 

17.  Interpellaties 

Dossierbeheerder Chantal Debaenst Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door 
 

 

17.1. Interpellaties ingediend door Marieke Stubbe: 

 

1) Zijn er voor de studenten die straks moeten blokken opnieuw ruimtes aangeboden in de 

stad? Is dit ook zo voor de periode van de herexamens? 

 

Celine Mouton antwoordt dat dit initiatief opnieuw moet doorgaan, maar door de situatie 

niet langer in het WZC. Er werd gezocht naar alternatieven en finaal werd beslist om kerk 

Nieuwstad vanaf volgende week hiervoor te openen. We zullen dit soepel benaderen en nog 

niet te snel vooruitlopen in hoeverre dit voor herexamens ook kan. Een aantal regels 

dienen te worden gevolgd. Men moet ook inschrijven op voorhand. 

 

 

2) Is er al een 'vernieuwd' zicht op mijn vorige interpellatie: Wat met alle zomeractiviteiten op 

Veurns grondgebied? Hoe denkt het bestuur over de organisatie van de kermis, 

sportevenementen, optredens, boetprocessie, rommelmarkten,...? Wanneer neemt het 

bestuur hierover een standpunt in en zal dit aan de burgers én organisatoren worden 

gecommuniceerd?  

Wekelijks is er overleg omtrent de nieuwe maatregelen. Veurne zal niets verbieden zolang 

de overheid het niet oplegt. We zijn bezig een plan aan het uitwerken om deze zomer te 

genieten in eigen land. Activiteiten worden coronaproof gemaakt zodat veel zaken kunnen 

beleefd worden rond fietsen, wandelen e.a. We streven ernaar meeste te kunnen 

verderzetten, desnoods onder een vorm van livestreaming, werken met reservaties. Wat 

andere organisatoren betreft, daar ligt de keuze bij de organisatie. Kermis is een groot 

vraagteken waarbij wachten op nationale veiligheidsraad aan de orde is. 

 

3) Wat is de stand van zaken rond de verdeling van de mondmaskers voor de burgers? 



Peter Roose duidt dat de mondmaskers morgen in Zaventem landen, en dan nog door de 

douane moeten. Er is een dubbelplan om te verdelen namelijk via verschillende 

ophaalpunten in wijk en dorp worden deze snel ter beschikking gesteld. Anderzijds kan ook 

thuislevering voor mensen die de mondmaskers niet kunnen komen ophalen. Nadien is er 

dan de mogelijkheid om dit op te halen aan stadskantoor. Nog niet alle filters zijn 

aanwezig. De filters bieden bijkomende bescherming. Het is nog afwachten hoe de federale 

mondmaskers verdeelt zullen worden. 

 

4) Op 28 februari 2020 vond een 14 jarige jongen langs de Boonakkerstraat bij de bergen 

aarde de restanten van enkele obussen. De politie werd gebeld, maar  vond blijkbaar niets. 

Toch werd er 's anderendaags op 29 februari, opnieuw een foto genomen van de bommen 

die je gewoon langs de weg kon zien liggen. Graag duiding bij het feit dat ze  in de loop 

van de week maart dan toch weg werden gehaald: wie deed dit uiteindelijk? werd hiervan 

een pv opgesteld? 

 

De burgemeester antwoordt en verduidelijkt de stappen die de politie heeft ondernomen na 

de melding. Pas op dinsdag 17 maart werden deze gevonden, na verduidelijking over de 

precieze organisatie. Dezelfde dag werd DOVO gecontacteerd. Werden de bommen 

verplaatst, aldus Marieke? Bizar, maar vooral bangelijk verhaal dat een kind erbij kan 

komen te staan. De burgemeester duidt dat de locatie wellicht niet voldoende werd geduid.  

 

 

17.2. Interpellaties ingediend door raadslid Kesteloot: 

 

1. In het kader van Westtoer-project 2025 wil de Stad Veurne de St.-Niklaastoren met een 

nieuwe trap beter toegankelijk maken. Bij de voorbereidingswerken werd een archeologisch 

onderzoek uitgevoerd. Is dit archeologisch onderzoek ondertussen afgerond? Wat is er 

gebeurd met de vondsten? Waar zijn ze ondergebracht? Indien er ooit een klok moet 

hersteld of worden vervangen langs welke weg zal dat gebeuren? 

Celine Mouton antwoordt dat het wachten is op de resultaten. 

 

2. Eind 2018, begin 2019 werd er door residenten van ‘De Waterkant’ aan het stadsbestuur 

gevraagd om een afvalkorf te plaatsen thv Annuntiata hoek Dan. De Haenelaan/Oude 

Beestenmarkt. Ik heb toen ook in naam van die bewoners een mailtje gestuurd naar de 

technische dienst met de vraag of het mogelijk is op deze plaats een afvalkorf te plaatsen. 

‘Deze mail werd door de algemeen directeur beantwoord met een berisping dat ik het 

huishoudelijk reglement niet gerespecteerd heb maar dat mijn vraag weliswaar in een 

meer integrale bespreking omtrent de afvalkorven en de evaluatie ervan zal besproken 

worden in de komende maanden in overleg met de administratie en het CBS. Mijn voorstel 

zal in ieder geval meegenomen worden tijdens deze besprekingen.’ Tot nu toe zonder 

resultaat en in de verslagen ‘overleg afval’ vind ik ook niets terug. Graag verduidelijking. 

 

Pascal Sticker duidt dat er in het verleden er tweemaandelijks overleg hieromtrent was. In 

het verslag van 12 april 2019 werd een verwijzing teruggevonden en werd beslist de 

hondenpoepbuis die in de bocht werd geïnstalleerd te verplaatsen naar de ingang van het 

Vaubanpark. Iedereen kan een melding doen om een recipiënt te plaatsen. De schepen 



verwijst naar de bestaande kaart. Verder zullen scholen gesensibiliseerd worden om geen 

afval door studenten te laten rondslingeren. 

3. Als ik mij niet vergis werd er via de rijksuniversiteit Gent een studie gemaakt over de 

fietsbrug thv het sluizencomplex. Zij er resultaten gekend van deze studie? 

Pascal Sticker antwoordt: Via UGent werd een studie in opdracht van ION gemaakt. De 

resultaten zijn hiervan nog niet gekend. In de projectstuurgroep worden een aantal 

bestekken besproken. 

 

17.3. Interpellatie ingediend door raadslid Vanlouwe: 

De bouw van BKO in de Brugse Steenweg heeft heel wat voeten in de aarde gehad. Initieel zou dit 

een bouwproject worden voor stad Veurne, om plots toch ondergebracht te worden onder de 

supervisie van het AGB. 

Uiteindelijk verhuisde dit terug naar het stadsbestuur, na nieuw(?) advies van de heer Pirenne. 

Vandaag stelt de BTW administratie een bijkomende heffing van 15% tav stadsbestuur Veurne. Dit 

betekent een bijkomend verschuldigde BTW van 148.428,17€ verhoogd met een boete van 10%. 

Graag wat meer uitleg hieromtrent? Wie oefent momenteel volmacht uit ter verdediging van Stad 

Veurne? 

Heeft de heer Pirenne voor deze consulting een premie ontvangen van 15% tav de betaalde BTW? 

Zo ja, hoeveel bedroeg dit aan de heer Pirenne uitbetaalde bedrag? 

Peter Roose: De opdrachtgever is gewijzigd namelijk de stad is opdrachtgever geworden. Het 

Vlaams gunstregime was 6% BTW. Circulaires in loop van 2016-2017-2018 gewijzigd. Alle analyses 

duiden dat alles van schoolgebouw eronder vallen. Nu vordering gekregen, zonder uitleg. De 

verklaring niet akkoord werd al op 4 maart verstuurd. Eindfactuur aan onze raadgever werd ook 

gestuurd, echter onder no pay no cure-regime. Deze vordering staat los van de school Steenkerke. 

 

 

18.  Mededelingen 

Dossierbeheerder Chantal Debaenst Geviseerd door 
 

Bevoegde schepen(en) 
 

Toegelicht door 
 

 

De volgende gemeenteraad vindt plaats op 22 juni 2020. 

Er is een gemeenteraadscommissie op 9 juni om 20u gepland. 

 

Omtrent de notulen van de vergadering van de gemeenteraad van 27 april 2020 werden door Dirk 
Kesteloot bij aanvang van de huidige raadsvergadering opmerkingen gemaakt namelijk  
- Er ontbreekt een opmerking van raadslid Kesteloot op agendapunt 9. 

- De stemming van een agendapunt is niet correct: er waren slechts 20 stemmen mogelijk en 
niet 21. 

Deze bedoelde notulen worden op aangeven van de algemeen directeur gezien de administratieve 
misslag krachtens het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad zoals vastgesteld op 28 januari 
2013 en de latere wijzigingen, goedgekeurd. 
 



Gemeenteraad op maandag 25 mei 2020  Zittingsverslag (3767)_ 

 
De voorzitter van de gemeenteraad, sluit de zitting om 22:48 uur. 

 


